
Styremøte i Vestlofoten Kajakklubb fredag 11.09.09 kl 19.00 hos Terje Waag. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Disse møtte: 

Terje Waag, leder 

Roger Abrahamsen, nestleder/sekretær 

Jørn Amundsen 

Espen Seierstad 

Åsmund Sørensen 

 

Godkjenning av innkalling. 

Anne Kirsti hadde meldt frafall, og innkallelse av vara ble glemt.  Styremøte gjennomføres med de 

fremmøtte. 

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte. 

 

 

Sak 7/09 Evaluering så langt i år 

Onsdagspadling har vært veldig populær og har vært en suksess.  Fortsetter med onsdagspadling i 

høst.  Det kjøpes inn nattlys til kajakkpadling (Terje og Åsmund).   Stor pågang på leie av kajakk.  

Har mål om flere bassengtreninger i 2010, en gang pr. mnd i perioden januar-mai + november og 

desember. 

Kasserer sjekker om det er meldt inn korrekt kontonr. mht. grasrotandelen til Norsk Tipping. 

Ofte for få kajakker.  Liste over medlemmer gjennomgås og det sendes ut giro til nye medlemmer.  

41 medlemmer hvorav 19 nye i år, ansv.  Espen Seierstad. 

 

Sak 8/09 Kjøp av ny kajakk 

En kajakk kjøpes inn.  Terje og Åsmund gis fullmakt til innkjøp av kajakk med åre og 

sikkerhetsutstyr. 

 

Sak 9/09 Regler for utlån 

Hvem skal prioriteres hvis alle båtene er utlånt og flere vil låne? Betaling? 

Medlemmer og nybegynnere har fortrinnsrett og de som har lånt mest må vike for de som har lånt 

mindre.  Skjema for utleie av kajakk er laget og tas i bruk. 

Utlån av kajakk kun til medlemmer bosatt i Lofoten og distansemedlemmer som har vært medlem i 

minst 2 år.  VLKK skal ikke drive med kommersiell utleie av kajakk. 

 

 

Sak 10/09 Lås på naustet 

Hengelås kjøpes inn av Terje. 

 

Sak 11/09 HMS-arbeid,  

Instrukser og rutiner ble gjennomgått.  Deltakerinstruks på padleturer tas med på turinvitasjoner på 

mail.  Uønskede hendelser registreres i loggbok.  Eksempler på uønskede hendelser kan være: Velt, 

for stor avstand mellom padlerne, manglende bekledning, manglende sikkerhetsutstyr. Loggboken 

gjennomgåes årlig på første styremøte. Terje lager utkast til HMS-regler for klubben. 

 

 

Sak 12/09 - Eventuelt 

Terjes deltakelse på teknikkurs i 2008 dekkes av klubben.  Reisekostnader dekkes etter regning og 

kjøring i egen bil godtgjøres etter statens satser. 

 

Den formelle delen av møtet ble rundet av kl. 21.10 med nystekte vafler, nyrørt blåbær og kaffe. 

 

Roger Abrahamsen, ref. 


